
Interview Bert van de Kamer 

 

Deze keer een interview met Bert van de Kamer. De 69 jarige Bert (23 maart 

1954) is al vanaf 1982 actief verbonden aan Hellevoets Effect. Slecht twee jaar 

(1990 en 1991) is Bert er tussenuit geweest.   

Privé 

Bert is in 1974 getrouwd met Janny (dus bijna 

een halve eeuw) en kwam in 1981 vanuit 

Vlaardingen met zijn gezin naar 

Hellevoetsluis. Tot op de dag van vandaag 

heeft Bert daar geen spijt van gehad; hij 

woont er nog steeds. Bert: “Hellevoetsluis is 

redelijk ruim opgezet en relatief rustig, dus 

goede plaats om kinderen groot te brengen 

en zelf oud te worden. Ik kan niet direct 

nadelen van het wonen in Hellevoetsluis 

benoemen.” Bert en Janny kregen vier 

kinderen (1 dochter en 3 zoons) en hebben 

inmiddels 6 kleinkinderen. Bert: “Ik ben 

tijdens mijn werkzame leven weinig thuis 

geweest. De opvoeding lag daardoor voor het grootste gedeelte bij Janny. Zij 

heeft het goed gedaan. Mijn zoons hebben door hun werk veel meer tijd om 

met hun kinderen door te brengen. Als ik het over zou kunnen doen had ik dit 

toch ook liever gewild.” 

Werk 

Bert was in zijn werkzame leven boekhouder, administrateur en/of financieel 

controller. Hij werkte 35 jaar bij autobedrijven, waarvan 25 jaar bij Citroën 



Luveto dat jarenlang sponsor van Hellevoets Effect was. De laatste 10 jaar van 

zijn werkzame leven was Bert financieel controller bij het materieel bedrijf van 

één van de grootste bouwondernemingen van Nederland. Door zijn functie was 

hij veel onderweg in Nederland en Duitsland. Op 64 jarige leeftijd stopte Bert 

met werken. Maar achter de geraniums ging Bert niet zitten. Bert: “Ik werk nog 

steeds als vrijwilliger voor verschillende organisaties en verenigingen. Ook ben 

ik administratief beheerder van het appartementencomplex waar ik met Janny 

in woon. Daarnaast ben ik al jaren penningmeester van Hellevoets Effect.” 

Hobby’s 

Bert wandelt graag met de hond. Hij fietst veel en vindt het leuk programma’s 

te ontwikkelen in excel. Daarnaast is hij betrokken bij onze 

tafeltennisvereniging. 

Bert is geen grote televisiekijker. Hij gebruikt het internet alleen als hij iets op 

moet zoeken. Hij is geen spelletjesspeler op het net.  

Vakantie. 

Bert is verknocht 

geraakt aan Australië. 

Hij is daar twee keer 

geweest. De eerste keer 

met echtgenoot Janny. 

Hij heeft toen een 

trektocht langs de 

oostkust gemaakt in een 

camper. Hij 

combineerde de reis 

met een bezoek aan zijn 

zoon die in Australië 

woont. De tweede keer 

is Bert samen met zijn zoon per auto dwars door Australië gereisd; van de 

oostkust naar de westkust. 

Zodra Bert vakantie viert, is dat een actieve vakantie. Bert: “Stil zitten kan ik 

niet, wel uitrusten.” 

Voor welk gerecht kunnen we je wakker maken? 

Bert: “Wakker maken liever niet. Maar de Hollandse kost gaat er altijd in.” 



Politiek bewust? 

Bert: “Vroeger was ik politiek bewust, 

doch van de wijze waarop de politiek 

tegenwoordig hoofdzakelijk 

bedreven wordt, word je vanzelf 

politiek bewusteloos. Ik heb de 

indruk dat heel weinig politici zich 

nog inzetten voor de burgers waar ze 

door en voor gekozen zijn. Bert houdt 

zijn politieke voorkeur voor zichzelf.”  

Tafeltennis. 

Wat is voor jou de kracht van de tafeltennissport? 

Bert: “Die kracht heb ik nog steeds niet kunnen ontdekken (  ). Wel 

zwakheden: bijna alles!” 

Jouw sportieve hoogtepunt.  

In een week tijd, dwars door Australië rijden met mijn zoon en 

in de bush slapen. Op tafeltennisgebied was de beker die ik 

won tijdens de Zuid Hollandse Eilanden Kampioenschappen 

die door onze vereniging in 2016 in De Eendragt 

georganiseerd werden. Bert: “Wel niet naar de categorie 

kijken.” 

 

Redactie: wat zou het betekenen dat Bert o.a. deze hoogtepunten vergeten is? 

 



Jouw sportieve dieptepunt. 

Bert: “Teveel om op te noemen!” 

Wat maakt voor jou van Hellevoets Effect een leuke vereniging? 

Bert: “De eenvoud, de 

gezelligheid en de beleving van 

de leden van de 3e helft na een 

competitiewedstrijd of 

trainingsavond.” 

Doe je vrijwilligerswerk bij 

Hellevoets Effect?  

Bert: “Ja, van Secretaris (1 jaar) 

naar Voorzitter (3 jaar) en nu 

inmiddels 18 jaar 

Penningmeester.” 

Welk Hellevoets Effect lid 

verdient veel waardering? 

Bert: “Dat zijn meerdere leden. Ik vind dat iedereen die zich naar vermogen 

inzet en of ingezet heeft voor zijn vereniging, waardering verdiend. Moet toch 

ook wel mijn waardering uitspreken voor de mensen die, meestal door fysieke 

klachten, niet meer kunnen tafeltennissen, maar zich desondanks zeer 

waardevol inzetten voor de vereniging. Met name de Facebook- en 

websitebeheerder, de leden-administratrice en de leden van de activiteiten 

commissie.   

Wat vind je van de huidige competitieopzet?  

Bert: “Ik ben zeer tevreden met de 

competitieopzet. Ik was vanaf het begin een 

voorstander van de duocompetitie.” 

Tot Slot 

We danken Bert voor zijn medewerking aan 

dit interview. Op de volgende pagina nog wat 

gedenkwaardige Bert foto’s. 

 



Fotogalerij: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


